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BRMG-KPGiM-III.0012.13.2012 
 

Protokół Nr 36-13/2012 
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 25  września 2012 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, 
w sali nr 003 – Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu (6), czyli 
było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków. Nieobecny radny 
Kazimierz Koralewski. 
 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 36 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Następnie Komisja przystąpiła do zatwierdzenia porządku obrad. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
W punkcie 1.2., został źle napisany numer druku. Zamiast druku nr 660 powinno 
być druk nr 653. 

Zdejmujemy z porządku obrad punkt 1.1. - dotyczący rozpatrzenia projektu 
uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na 
terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat za parkowanie pojazdów 
samochodowych w tej strefie oraz ustalenia sposobu pobierania opłat – druk nr 557. 
 

Wnioskodawca projektu uchwały pan prezydent Lisicki wystąpił z pismem, Ŝeby 
tego projektu nie ujmować w porządku sesji wrześniowej. 

Wobec powyŜszego punkt  1.2. - staje się punktem 1.1., a dalsze punkty w 
kolejności. 

Czy są jeszcze jakieś uwagi do dzisiejszego porządku obrad? 
 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tak zaproponowanego porządku obrad w 
dniu dzisiejszym?  
 
 
1.    Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miasta Gdańska: 

 

1) w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 
się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie na terenie miasta Gdańska działalności 
w zakresie: opróŜniania zbiorników bezprzewodowych i transportu nieczystości 
ciekłych, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i 
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spalarni zwłok zwierzęcych i ch części oraz ochrony przed bezdomnymi zwierzętami 
– druk nr 653. 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 669. 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na rok 2012           
– druk nr 670. 

 

4) w sprawie opłaty targowej – druk nr 660. 
 

5) w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 661. 

 

6) w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości 
stawki opłaty miejscowej na terenie Miasta Gdańska – druk nr 662. 

  

7) zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy 
Miastem Gdańsk, a Miastem Gdynia o przejęciu przez Miasto Gdynia określonych 
zadań publicznych w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na obszarze Miasta 
Gdańsk oraz wspólnego wykonywania określonych zadań publicznych w zakresie 
lokalnego transportu zbiorowego na obszarze Miasta Gdańsk i Miasta Gdynia – druk 
nr 657. 

 

8) w sprawie wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 633. 
 

Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 
 

 
 
 

Punkt – 1.1. 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie na terenie miasta Gdańska działalności w 
zakresie: opróŜniania zbiorników bezprzewodowych i transportu nieczystości 
ciekłych, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ch części oraz ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami – Oryginał druku nr 653 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 27 września 2012 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.216.2012.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe dotychczas 
obowiązująca uchwała straciła, Ŝe tak powiem rację bytu w związku ze zmianą 
ustawy o utrzymania czystości i porządku w gminach oraz niektórych innych ustaw, 
gdyŜ ta ustawa wprowadziła takie zmiany: w art. 7 uchyliła punkt 1 mówiący, iŜ na 
prowadzenie przez przedsiębiorców działalności w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości wymagane jest zezwolenie prezydenta 
miasta. Ustawa teŜ wykreśliła część dotyczącą obowiązku uchwalania przez radę 
gminy wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
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zezwolenia prezydenta od odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości. W poprzedniej naszej uchwale był taki punkt i on został skreślony. 
Wobec tego pozostały dwa punkty, w których mówimy o tych wymaganiach, jakie 
ma przedsiębiorca w zakresie opróŜniania zbiorników bezodpływowych, mówiąc w 
skrócie i dotyczące kwestii związanych z bezdomnymi zwierzętami i prowadzenie 
schronisk dla zwierząt.  
Proszę mi powiedzieć, czy mam omówić te dwa punkty szczegółowo, które 
pozostają, czy mają państwo jakieś pytania? 
  
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 

 
DYSKUSJA: 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji 
Dlaczego tamte punkt zdejmujemy z uchwały? 
 
Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
W związku ze zmianami ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz 
niektórych innych ustaw, bo to jest jakby zmiana, która niesie za sobą duŜe zmiany 
w zakresie gospodarki odpadowej, której stawimy się czoła od lipca przyszłego 
roku. I nie musimy określać, tutaj w tej uchwale wymagań w kwestii dotyczącej 
gospodarki odpadami komunalnymi. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli są to kwestie czysto porządkowe w obowiązującej uchwale? 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji 
Czyli reguluje to wprost ustawa. 
 
Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
Tak. 
 
Pani Danuta Zdziuch – Kierownik Referatu Gospodarki Wodnej WŚ 
Ustawa wprost powiedziała, Ŝe musi zostać uchwała zmieniona. Natomiast do 
momentu zmiany uchwały, którą teraz wprowadzamy obowiązuje uchwała 
poprzednia. Przy czym ten punkt pierwszy był martwy, bo juŜ nie ma wymagań 
dotyczących z zakresu odpadów komunalnych. 
 
Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
W zakresie odpadów nie. Tylko zbiorniki bezodpływowe, schroniska dla 
bezdomnych zwierząt, czyli to, co zostało w tej uchwale, a to zostało przeniesione 
z poprzedniej uchwały z drobnymi korektami, po prostu zostało uporządkowane. 
 
Przewodniczący piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów. Zamykam dyskusję, przechodzimy do 
głosowania. 
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Ustalenia:              Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie na terenie 
miasta Gdańska działalności w zakresie: opróŜniania zbiorników bezprzewodowych i 
transportu nieczystości ciekłych, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a 
takŜe grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części oraz ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami – druk nr 653. 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 653. Opinia 
Nr 36-13/204/80/2012 
 

 
Punkt – 1.2. 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2012-2040. Oryginał druku nr 669 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z 27 września 2012 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.232.2012 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe druk nr 669 
zmieniający WPF na lata 2012-2040, wprowadza nowe przedsięwzięcie finansowane 
ze środków Unii Europejskiej, i jest to: „Europejskie Miasta na rzecz integracji 
komunikacji rowerowej z programami zarządzania zrównowaŜoną mobilnością. 
Projekt będzie realizowany na przestrzeni trzech lat, z limitem finansowania 
wydatków: w roku 2012 – 44 tys. zł., W roku 2013 – kwota 220 tys. zł., w roku 2014 
– 250 tys. zł.  
 
Celem tego projektu jest efektywne wykorzystanie strategii transportu 
niezmotoryzowanego, do poprawy środowiska miejskiego, warunków 
transportowych oraz do poprawy jakości Ŝycia w mieście. 
 
W ramach zmian w projektach, właśnie teŜ z zakresu transportu, dostosowuje się 
przedsięwzięcie „ZrównowaŜenie transportu w miastach Europy centralnej poprzez 
udoskonalaną i zintegrowaną promocję ruchu rowerowego i współpracę w sieciach 
międzynarodowych zmniejsza się środki bieŜące w roku 2012 w kwocie 64.050 zł. 
Natomiast w roku 2013 zwiększa się, ale zakres przedsięwzięcia jest o 14 tys. zł. 
mniejszy. Tak samo system dostępności poprzez włączenie roweru w system 
transportu multimodalnego i kulturę mobilności, w roku 2012 zmniejsza się środki 
w wysokości 63.840 zł. - wydatki były przeszacowane na tym projekcie i nie będą 
juŜ w dalszych latach wykorzystywane. 
 
Wprowadza się nowe przedsięwzięcie „Rozbudowa ulicy Sarniej” z kwotą 1, 5 
miliona złotych w 2013 roku. Jest to przedsięwzięcie, które będzie aplikowało o 
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dotację z BudŜetu Państwa w ramach Narodowego programu przebudowy dróg 
lokalnych. 
 
Nowym przedsięwzięciem jest takŜe rozbudowa i modernizacja obiektów biurowych 
Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku. W związku z tym, Ŝe ZDiZ będzie realizował 
nowe zadania związane z gospodarowaniem odpadami komunalnymi, jest 
przewidziany wzrost zatrudnienia na to zadanie w ZDiZ. I w związku z tym trzeba 
wygospodarować nowe powierzchnie biurowe. Koszt tego przedsięwzięcia ogólnie 
wynosi 5 milionów złotych, w tym 2 miliony w roku 2012 i 3 miliony w roku 2013. 
 
Zmniejsza się natomiast wydatki na budowę ul. Nowej Wałowej z adaptacją 
wiaduktu kratowego o kwotę 10 milionów złotych w roku 2013. Jest to związane z 
tym, Ŝe jest procedowane podpisanie porozumienia z Inwestorem, który realizuje 
wspólnie z miastem to przedsięwzięcie, i wkład miast będzie o te 10 milionów 
mniejszy. Natomiast zakres przedsięwzięcia nie ulegnie zmianie.  
 
Z tych 10 milionów złotych, 5 milionów przeznaczamy na budowę szkoły w dzielnicy 
Kokoszki w Gdańsku w roku 2013 oraz na Gdański Projekt Komunikacji Miejskiej, 
przesuwamy etap IIIC, tj. ta budowa linii tramwajowej na Morenę. W 2013 roku 
zwiększa się o kwotę 3, 5 miliona złotych limit, natomiast w 2014 zmniejsza się. 
Dopasowuje się do rozkładu zobowiązań z tego przedsięwzięcia. Wartość Projektu 
Komunikacji Miejskiej nie ulega zmianie. 
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Proszę powiedzieć coś więcej na temat projektu rozbudowy ul. Sarniej. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
W związku z tym, Ŝe dzisiaj nie mamy Ŝadnego przedsięwzięcia w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej, które by pasowało do aplikacji o te środki z BudŜetu 
Państwa, jest to projekt wybrany, który był zgłaszany w priorytetach, teŜ przez 
radnych i został wybrany ten projekt. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Co tam będzie robione w tej ulicy? 
 
Radny Dariusz Słodkowski – członek Komisji 
PrzecieŜ przy tej jest sześć domów. Jaki tam jest zakres rzeczowy? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
W którym odcinku Sarniej jest zakres tego przedsięwzięcia, trudno mi jest 
powiedzieć, ale zakres ma obejmować budowę kanalizacji deszczowej, budowę 
sieci wodociągowej i budowę oświetlenia ulicznego i infrastruktury gazowej i 
elektrycznej. Czyli kompleksowa modernizacja drogi. 
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Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
To nie jest problem tych kilku mieszkań na ul. Sarniej, tylko to jest problem ul. 
CzyŜewskiego głownie, jeśli chodzi przynajmniej o powodziowe, bo po prostu tam 
jest ukształtowanie takie, Ŝe to wszystko spływa. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Podejrzewam, Ŝe ul. CzyŜewskiego sama w sobie moŜe nie być właściwą drogą do 
aplikowania o te środki, a przebudowa i budowa tej infrastruktury w ul. Sarniej 
moŜe udroŜnić ul. CzyŜewskiego. 
 
Przewodniczący piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia:              Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 - druk nr 669. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 669. Opinia Nr 36-13/205/81/2012 

 
Punkt – 1.3. 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na rok 2012 – Oryginał druku nr 
670 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 27 września 
2012 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.233.2012 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe druk nr 670 
zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu miasta na rok 2012, zwiększa 
planowane dochody o 6 milionów 646 tys. złotych. Dochody zwiększa się o kwotę 6 
milionów 626 tysięcy złotych, 20 tysięcy złotych jest przeznaczone na rozchody 
miasta z przeznaczeniem na poŜyczkę dla parafii Św. Mikołaja na prace budowlane 
przy osuszaniu izolacji ścian kościoła. Źródłem finansowania tej poŜyczki jest 
zmniejszenie dotacji celowych na prace konserwatorskie. 
 
Wśród dodatkowo wypracowanych dochodów mamy 3 miliony złotych z tytułu 
przekształcenia wieczystego uŜytkowania gruntów w prawo własności przez 
przedsiębiorstwo budowlane Kokoszki i te 3 miliony będą przeznaczone na zakup 
mieszkań do zasobu komunalnego. Będzie to 11 lokali mieszkalnych przy ul. 
Gunerskiego 64 i 66.  
 
Dodatkowo wpływy mamy teŜ z tytułu partycypacji w inwestycjach. Jest to: 

• jeden milion złotych przy budowie trasy W-Z, odcinek Kartuska-Otomińska 
przez firmę Decathlon, 
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• 936 tysięcy złotych od firmy „Quarto Towers” we Wrzeszczu przy budowie 
skrzyŜowania na odcinku Klonowa-Miszewskiego, 

• 127.704 zł. z tytułu sprzedaŜy elementów konstrukcji uzyskanych z rozbiórki 
hali magazynowej przy ul. WieŜyckiej,  

• 40 tys. zł. – wpłata środków przez PZU – na dofinansowanie zadań 
prewencyjnych StraŜy Miejskiej, 

• 863.958 zł. odsetki z oprocentowania kont bankowych, 
• 293.083 zł. - środki z Agencji Systemu Rozwoju Edukacji na realizację 

projektu „Leonardo da Vinci 2011-2014. 
 

Z tych dodatkowych dochodów, tak jak wspominałam przy Wieloletniej Prognozie 
Finansowej to: 

• 2 miliony złotych na modernizację budynku Zarządu Dróg i Zieleni, 
• 866 tys. zł. na zakup oprogramowania i komputerów dla ZDiZ, 
• 100 tys. zł. dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych na 

zakończenie prac modernizacyjnych budynku przy ul. Łowickiej. 
 
W ramach przeniesień w Wydziale Gospodarki Komunalnej z utrzymania zbiorników 
retencyjnych, z dofinansowania projektów, o których mówiłam przy WPF w kwocie 
564 tys. zł. i oszczędności na innych zadaniach proponujemy przeznaczyć na 
zadania realizowane przez Gdańskie Melioracje w wysokości 698 tys. zł., z tego 618 
tys. zł. na bieŜące utrzymanie i konserwacje wypustów ulicznych i studni, a 80 tys. 
zł. na fontanny w mieście. Natomiast 102 tys. zł. na zakup karmy dla bezdomnych 
zwierząt.  
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Na jakich warunkach miasto udziela poŜyczki parafii Św. Mikołaja? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Będzie to poŜyczka zwrotna. Okres kredytowania, w tej chwili trudno mi jest 
powiedzieć, bo jeszcze nie widziałam wniosku, który by precyzował ten termin. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
A jaka to jest kwota? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
20 tys. zł. 
 
Radny Piotr Skiba –członek Komisji 
Podobne poŜyczki były dla Bazyliki Mariackiej i tam to było z przeznaczeniem na 
realizację projektów, które później były refinansowane z tzw. „finansowego 
mechanizmu norweskiego”. Czy tu jest podobna zaleŜność? 
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Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Nie. Tam faktycznie w Bazylice Mariackiej udzielaliśmy poŜyczki na refinansowanie 
i czekaliśmy tak długo ze zwrotem, dopóki nie przychodziły pieniądze z tego 
mechanizmu norweskiego, a tutaj tego nie ma. Tu jest po prostu poŜyczka zwrotna. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
ZDiZ otrzymuje 2 miliony złotych na remont budynków. Czy w związku z przejęciem 
zadań dotyczących gospodarki odpadami, czy tam nie będzie jeszcze dodatkowych 
etatów, dodatkowych środków na te zadania? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Dodatkowe etaty będą. Na poprzedniej radzie  
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
DuŜa część przestrzeni została przeznaczona dla ZDiZ w budynku po „Hebanie”. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
TeŜ dla ZDiZ, ale to nie jest duŜa część, na dzień dzisiejszy jest tam zarządzanie 
ruchem i oczyszczanie, ale ta część dotycząca oczyszczania wróci z powrotem na 
Partyzantów, bo to będzie jeden z takich wydziałów, ZDiZ, który będzie się 
generalnie zajmował oczyszczaniem, i tym, co robił do tej pory, i tym nowym 
zadaniem dotyczącym gospodarki odpadami. Faktem jest, Ŝe na poprzedniej sesji 
było dla ZDiZ zwiększenie etatów w ilości 12. To są te etaty, które są potrzebne w 
pierwszym etapie, a na pewno w styczniu przyszłego roku trzeba będzie zwiększyć 
im budŜet. Powiem inaczej. Opłata dopiero będzie naliczana od 1 lipca 2013 za 
wywóz odpadów komunalnych, więc kwoty będą spływały najszybciej w sierpniu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
ZDiZ w tej kwocie będzie miał teŜ obsługę tzn. gospodarki odpadami komunalnymi. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Tak. Obsługa będzie przyjęta, natomiast a pro po wydatków majątkowych, to 
trzeba będzie je przyjąć w wartości amortyzacji, a nie takiej wysokiej. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję. Przechodzimy do 
głosowania.  
 

Ustalenia:              Opinia Komisji 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na rok 2012 – druk nr 670. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 670. Opinia Nr 36-13/206/82/2012 
 



 9

 

Punkt – 1.4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie opłaty 
targowej. Oryginał druku nr 660 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z 27 września 2012 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.223.2012 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, powiedziała m.in., Ŝe zgodnie z 
komunikatem prezesa GUS, wzrost cen w stosunku półrocza roku poprzedniego do 
półrocza roku bieŜącego wyniósł 4%, i o taki właśnie procent maksymalnie moŜna 
stawki podatków i opłat lokalnych podnieść. Maksymalna kwota opłaty targowej 
dziennie nie moŜe przekroczyć kwoty 757, 79zł. Poszczególny wzrost tych stawek 
został przedstawiony w załączniku do uzasadnienia w stosunku do roku 2012. I tak 
np. dzienna stawka opłaty targowej od sprzedaŜy dokonywanej z zajętej 
powierzchni 1 m2 wynosić będzie 2, 80 w 2013 r. Na terenie przewidzianym na 
prowadzenie jarmarków 4, 70 w tym roku, natomiast 4, 90 w roku 2013. Na terenie 
przewidzianym dla pozostałych jarmarków 6, 20 w tym roku, natomiast 6, 40 w 
roku 2013. Na terenach wyznaczonych targowisk od sprzedaŜy z pojazdu 6, 20 w 
2012r., a 640 w roku 2013. Od sprzedaŜy z ziemi, ręki, stoiska, straganu, 1 mb 
zajętej powierzchni 2, 20 w tym roku, 2, 30 w roku 2013. Są to nieduŜe wzrosty 
stawek. Przewidywane dochody w 2013 r. z tytułu opłaty targowej oszacowane 
zostały na poziomie 1.100.000 zł. 

 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przekazanie informacji, i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przystąpił do głosowania. 
 

Ustalenia:              Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie opłaty targowej – druk nr 660. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 660. Opinia Nr 36-13/207/83/2012 
 

Punkt – 1.5. 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
wysokości stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie Miasta 
Gdańska. Oryginał druku nr 661 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z 27 września 2012 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.224.2012 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, powiedziała m.in., Ŝe podatek od 
nieruchomości w roku 2013 proponujemy, Ŝeby wzrósł teŜ właśnie w wysokości 
średnio o 4%, tak jak to zakłada Minister Finansów. 
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We wszystkich grupach podatkowych, rodzaju nieruchomości, o których jest mowa 
w Rozporządzeniu, czyli grunty związane z prowadzoną działalnością gospodarczą 
wzrastają z 84 gr. do 88 gr. w roku 2013. Grunty pozostałe, czyli takie np. jak 
osoby fizyczne mają mieszkanie i mają udział w gruncie, to płacą właśnie tą stawkę 
43 gr., a w roku 2013 będą płacili 45 gr.  
 
Budynki mieszkalne lub ich części, było 70 gr., proponujemy 73 gr. natomiast 
budynki i ich części związane z działalnością gospodarczą, w tym roku było 21, 94 
gr., a w roku 2013, Ŝeby było 22, 82gr. Średnio jest to właśnie 4% wzrostu. 
 
Podatek od nieruchomości, przy załoŜeniu stawek o te 4% będzie na poziomie 341 
milionów złotych. Jest to wzrost w stosunku do przewidywanego wykonania za rok 
2012 około 17 milionów złotych. Ale tutaj wchodzą nowe powierzchnie, które są 
oddane w tym roku, ale podatek będzie płacony od roku przyszłego. 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przekazanie informacji, i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przystąpił do głosowania. 
 

Ustalenia:              Opinia Komisji 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień w 
podatku od nieruchomości na terenie Miasta Gdańska – druk nr 661. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 661. Opinia Nr 36-13/208/84/2012 
 
 
 

Punkt – 1.6. 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości stawki opłaty 
miejscowej na terenie Miasta Gdańska. Oryginał druku nr 662 stanowi załącznik 
do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 27 września 2012 roku. Sprawa: 
BRMG - S.0006.225.2012 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, powiedziała m.in., Ŝe przedmiotowy 
projekt uchwały określa stawkę na poziomie 2, 10 gr. Maksymalnie stawka ta 
mogłaby wynosić 2, 17 gr. ponadto w załączniku nr 1 do projektu uchwały jest 
wykaz inkasentów opłaty miejscowej. Są to wszystkie hotele, ośrodki, obiekty 
turystyczne, teŜ prywatna działalność, tam gdzie są wynajmowane pokoje, które w 
tej chwili są na terenie miasta Gdańska. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przekazanie informacji, i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przystąpił do głosowania. 
 

Ustalenia:              Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz 
terminu płatności i wysokości stawki opłaty miejscowej na terenie Miasta 
Gdańska – druk nr 662. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 662. Opinia Nr 36-13/209/85/2012 

 

Punkt – 1.7. 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Miastem Gdańsk, 
a Miastem Gdynia o przejęciu przez Miasto Gdynia określonych zadań 
publicznych w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na obszarze Miasta 
Gdańsk oraz wspólnego wykonywania określonych zadań publicznych w 
zakresie lokalnego transportu zbiorowego na obszarze Miasta Gdańsk i Miasta 
Gdynia. Oryginał druku nr 657 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z 27 września 2012 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.220.2012 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Dymitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, powiedział m.in., Ŝe podobną uchwałę 
podjęła 20 sierpnia Gdynia. My z Gdynią realizujemy wspólne przewozy, o chodzi 
tak naprawdę o to, aby na tych czterech liniach realizowanych wspólnie, czyli linia 
G i 4A, którą organizuje Gdynia i linia 171 i N1, którą organizuje Prezydent Miasta 
Gdańska honorować wspólne bilety i honorować ulgi, które są ustalone w 
prze3wozach w obu gminach. Są to linie, które poruszają się między Gdańskiem i 
Gdynią. Z punktu widzenia pasaŜerów jest bardzo waŜne, Ŝeby ten ruch dopuścić 
obustronnie, czyli honorować bilety gdyńskie, honorować bilety gdańskie i 
honorować uprawnienia do ulg. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przekazanie informacji, i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przystąpił do głosowania. 
 

Ustalenia:              Opinia Komisji 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia Porozumienia 
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Międzygminnego pomiędzy Miastem Gdańsk, a Miastem Gdynia o przejęciu przez 
Miasto Gdynia określonych zadań publicznych w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego na obszarze Miasta Gdańsk oraz wspólnego wykonywania 
określonych zadań publicznych w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na 
obszarze Miasta Gdańsk i Miasta Gdynia – druk nr 657. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 657. Opinia Nr 36-13/210/86/2012 
 
 

Punkt – 1.8. 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia 

opinii o lokalizacji kasyna gry. Oryginał druku nr 633 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 27 września 2012 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.196.2012. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Dymitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, powiedział m.in., Ŝe chodzi o wniosek 
dotyczący lokalizacji przy ul. Szafarnia 6, lokal U5 i U6. Wniosek został złoŜony 
przez Estradę Polską. Jest to firma z siedzibą w Opolu. Jak Państwo pamiętacie, ta 
lokalizacja została juŜ chyba rok, czy 2 lata temu pozytywnie zaopiniowana dla 
Przedsiębiorstw Rozrywkowych. Przy czym oni nie wykorzystali tej lokalizacji. 
Rzecz, która się pojawia w ostatnich uchwałach tego typu jest to, Ŝe my 
wprowadzamy tutaj zapisy terminowe. Ta uchwała obowiązywałaby do dnia 28 
lutego 2014 roku. Dajemy mniej więcej półtora roku na przeprowadzenie 
wszystkich procedur związanych z uzyskaniem ewentualnie zgody Ministerstwa 
Finansów. I jednocześnie tą samą uchwała uchylamy poprzednią opinię wydaną dla 
Przedsiębiorstw Rozrywkowych. To jest druga lokalizacja. Jedną z lokalizacji, którą 
Państwo opiniowaliście była przy ul. Wielkie Młyny. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przekazanie informacji i otworzył dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ta lokalizacja jest przy ul. Szafarnia na Wyspie Spichrzów? 
 
Pan Dymitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak. Aczkolwiek chciałbym powiedzieć, Ŝe dzisiaj Minister Finansów nie moŜe 
przyznać w województwie pomorskim juŜ Ŝadnej koncesji, dlatego, Ŝe wszystkie 
trzy koncesje są wykorzystywane. Jedna jest w Gdyni, druga w Sopocie, a trzecia w 
Gdańsku w Cristalu. 
 
Radny Piotr Skiba – członek Komisji 
To, dlaczego wydajemy opinię o nowej lokalizacji, jest jakaś kolejka? 
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Pan Dymitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
My nie znamy kulisów działalności branŜy rozrywkowej. Jest to moŜliwe, Ŝe firmy 
prowadzą między sobą jakieś rozmowy na temat tego, ze jedna wejdzie w miejsce 
drugiej. Nie wiemy tego. Natomiast nie moŜemy odmówić wydania opinii, moŜemy 
natomiast zaopiniować pozytywnie, albo negatywnie. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji 
MoŜemy teŜ nie wydać opinii. 
 
Radny Piotr Skiba – członek Komisji 
Czyli ta lokalizacja przy ul. Wielki Młyn jest jakby zaopiniowana przez Komisję poza 
limitem? 
 
Pan Dymitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak. Obie te lokalizacje będą poza limitem, ale w przyszłości, kto wie? Myślę teŜ, 
Ŝe celem tej opinii jest jakby uratowanie swojej infrastruktury, bo jak Państwo 
wiecie u nich juŜ się jeden punkt zlikwidował, a drugi będzie zlikwidowany w 
październiku, jeśli chodzi o automaty do gier, bo jak Państwo wiecie nie ma juŜ 
salonów gier, teraz są tylko kasyna, i w kasynie mogą teŜ być automaty do gier i 
być moŜe w ten sposób oni próbują wykazać się przed swoim zarządem, Ŝe 
próbowali coś ugrać, ale niestety nie są w stanie. Być moŜe taki cel jest, ja nie 
wiem. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
To, po co jest teraz ta nasza opinia, nie widzę sensu tworzenia kolejnej opinii? 
 
Radny Piotr Skiba – członek Komisji 
To będzie taka pusta opinia. 
 
Pan Dymitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Szanowni Państwo, proszę tylko pamiętać, Ŝe jak się zwolni miejsce, to nie będzie 
czasu na czekanie na uchwałę Rady Miasta Gdańska. 
 
Radny Paweł Czerniewski – członek Komisji 
MoŜe być taka sytuacja, Ŝe faktycznie zwolni się miejsce. 
 
Pan Dymitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Przypomnę tylko, Ŝe wniosek został złoŜony przez firmę w czerwcu. 
 
Radny Paweł Czerniewski – członek Komisji 
Nie wiemy, jak działają kasyna, i które zostanie zlikwidowane. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Komisja wydała juŜ opinię lokalizacji na ul. Wielkie Młyny. Głosowanie było 2 głosy 
za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące się. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji 
Czyli Komisja nie wydała opinii. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Wydała opinię, przy czym, jak mówiłem były 2 głosy za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące 
się. To teŜ jest opinia, tylko nierozstrzygająca. Ostatecznie Rada będzie wydawała 
opinię w formie uchwały. 
W tej chwili mówimy o lokalizacji na Szafarni, więc wróćmy do tematu. Myślę, Ŝe 
rozstrzygniemy to w głosowaniu. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia:              Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk 
nr 633. 
 
Głosowanie przebiegło w sposób następujący:  
2 głosy za, 2 głosy przeciwne, 2 głosy wstrzymujące się. Opinia Nr 36-
13/211/87/2012. 
 
 

Punkt – 2. 
Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Uczestniczyłem w spotkaniu, które było organizowane przez Saur Neptun Gdańsk, 
był teŜ radny Strzelczyk. Niestety nie uzgodniłem z przedstawicielem SNG 
posiedzenia Komisji, po prostu nie wypadało na takim spotkaniu tego robić. 
Posiedzenie Komisji zostanie ustalone w innym terminie.  
Kto jeszcze ma sprawy w tym punkcie? 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Na spotkaniu w Miejskim Centrum Zarządzania Kryzysowego, w budynku po sklepie 
Heban”, przy ul. Wyspiańskiego 9A, pan Kotłowski, dyrektor ZDiZ powiedział, Ŝe 
jeŜeli byłaby taka wola Komisji, to on serdecznie zaprasza, Ŝeby Komisja zapoznała 
się jak wygląda infrastruktura. Są tam sale konferencyjne i moŜna tam swobodnie 
odbyć posiedzenie Komisji. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Przyjmiemy to do planu pracy Komisji. 
Dziękuję bardzo. Dzisiejszy porządek obrad został wyczerpany. Więcej spraw z 
mojej strony nie ma, ze strony członków Komisji teŜ nie widzę. Dziękuję bardzo za 
czynny udział w posiedzeniu. Zamykam posiedzenie. Na tym posiedzenie zostało 
zakończone – godz. 15.55. 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs- Deyck 
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Opinie wydane przez Komisję na posiedzeniu: 

 
 
 

BRMG-KPGiM-III. 0012.13 - 3.2012.EWD.249593 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.216.2012 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 

Opinia Nr 36-13/204/80/2012 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 września 2012 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie na terenie miasta Gdańska działalności w zakresie: opróŜniania 
zbiorników bezprzewodowych i transportu nieczystości ciekłych, prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i 
ich części oraz ochrony przed bezdomnymi zwierzętami – druk nr 653. 

======================================================= 

 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Panią Dagmarę Nagórkę - Kmiecik – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Środowiska oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 
5 głosami za - jednogłośnie przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w 
druku nr 653. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 
 
 
 



 16

 
BRMG-KPGiM-III. 0012.13- 4.2012.EWD.249599 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.232.2012 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 

Opinia Nr 36-13/205/81/2012 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 września 2012 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 
2012-2040 - druk nr 669. 

======================================================= 

 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Panią Jolantę Ostaszewską – Dyrektora Wydziału 
Finansowego oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 
głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w 
druku nr 669. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.13- 5.2012.EWD.249599 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.233.2012 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 36-13/206/82/2012 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 września 2012 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na rok 2012 – druk nr 670. 

======================================================= 

 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Panią Jolantę Ostaszewską – Dyrektora Wydziału 
Finansowego oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 
głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w 
druku nr 670. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.13- 6.2012.EWD.249619 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.223.2012 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 36-13/207/83/2012 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 września 2012 roku 
 
 

do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie opłaty targowej 
– druk nr 660. 
======================================================= 

 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Panią Jolantę Ostaszewską – Dyrektora Wydziału 
Finansowego oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 
głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w 
druku nr 660. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.13- 7.2012.EWD.249673 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.224.2012 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 36-13/208/84/2012 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 września 2012 roku 
 
 

do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
wysokości stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie 
Miasta Gdańska – druk nr 661. 
======================================================= 

 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Panią Jolantę Ostaszewską – Dyrektora Wydziału 
Finansowego oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 
głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w 
druku nr 661. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.13- 8.2012.EWD.249691 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.225.2012 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 36-13/209/85/2012 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 września 2012 roku 
 
 

do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości stawki 
opłaty miejscowej na terenie Miasta Gdańska – druk nr 662. 
======================================================= 

 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Panią Jolantę Ostaszewską – Dyrektora Wydziału 
Finansowego, Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach 
przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 662. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.13-9.2012.EWD.249720 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.220.2012 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 36-13/210/86/2012 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 września 2012 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę w sprawie 
zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Miastem Gdańsk, a Miastem 
Gdynia o przejęciu przez Miasto Gdynia określonych zadań publicznych w 
zakresie lokalnego transportu zbiorowego na obszarze Miasta Gdańsk oraz 
wspólnego wykonywania określonych zadań publicznych w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego na obszarze Miasta Gdańsk i Miasta Gdynia – druk nr 657. 

======================================================= 

 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Dymitrisa T. Skurasa – Dyrektora Wydziału 
Gospodarki Komunalnej, Komisja 6 głosami za - przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 657. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.13-10.2012.EWD.249768 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.196.2012 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 36-13/211/87/2012 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 września 2012 roku 
 
 

do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia 
opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 633. 
======================================================= 

 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Dymitrisa T. Skurasa – Dyrektora Wydziału 
Gospodarki Komunalnej oraz przeprowadzonej dyskusji, 
przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie i 
pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały- 
bez poprawek, zawartego w druku nr 633. 
 
Głosowanie przebiegło w sposób następujący: 2 głosy za, 2 
głosy przeciwne, 2 głosy wstrzymujące się. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 
 
 


